

Title (en)  
METHOD OF AND APPARATUS FOR MONTAGE-LIKE COPROJECTING A PICTURE TAKEN FROM A LIVING PERSON AND A PICTURE SHOWING STRANGE BODY PARTS, ENVIRONMENT OR EFFECTS.

Title (de)  
VERFAHREN UND VORRICHTUNG ZUR MONTAGEÄHNLICHEN GLEICHZEITIGEN PROJEKTION DER AUFNAHME EINER LEBENDEN PERSON UND DER AUFNAHME FREMDER KÖRPERTEILE, UMGEBUNG ODER EFFEKTE.

Title (fr)  
PROCEDE ET APPAREIL POUR COPROJECTION SIMILAIRE A UN MONTAGE DE L'IMAGE D'UNE PERSONNE REELLE ET D'UNE IMAGE PRESENTANT DES PARTIES DE CORPS, UN ENVIRONNEMENT OU DES EFFETS ETRANGES.

Publication  
**EP 0191085 A1 19860820 (DE)**

Application  
**EP 85904279 A 19850828**

Priority  
HU 324084 A 19840829

Abstract (en)  
[origin: WO8601614A1] In the method a first picture is taken and projected by electronic means and a second picture is brought onto the first picture during projection. The first picture is created from a living person and the second picture is coprojected with a second picture showing a strange body part, environment or effects. The proposed apparatus comprises means for forming a first picture of a living person, a screen (4) and means for restoring a second picture showing strange body parts, environment or effects on the screen (4) and according to the invention the means for forming a first picture include a TV-camera (2) directed onto the living person (1) and connected by its output to a videoprojector (3) and further the means for restoring the second picture include an optical projecting device arranged with its light output on the same side of the screen (4) as the projecting output of the videoprojector (3).

Abstract (fr)  
Une première image est prise et projetée par un dispositif électronique, et une deuxième image est superposée à la première pendant la projection. La première image est créée à partir d'une personne réelle et la deuxième image, projetée avec la première, présente une partie de corps, un environnement ou des effets étranges. L'appareil comprend un dispositif pour créer la première image d'une personne réelle, un écran (4) et un dispositif pour reproduire sur l'écran (4) une deuxième image avec des parties de corps, un environnement ou des effets étranges. Le dispositif pour créer la première image comprend une caméra de télévision (2) dirigée sur une personne réelle (1) et connectée par sa sortie à un vidéo-projecteur (3). Le dispositif de reproduction de la deuxième image comprend un dispositif de projection optique dont la sortie de lumière est agencée du même côté de l'écran (4) que la sortie de projection du vidéo-projecteur.

IPC 1-7  
**G03B 15/08**

IPC 8 full level  
**G03B 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**G03B 15/00** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8601614A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8601614 A1 19860313**; AU 4774585 A 19860324; EP 0191085 A1 19860820

DOCDB simple family (application)  
**HU 8500051 W 19850828**; AU 4774585 A 19850828; EP 85904279 A 19850828